
Skatval skilag referat styremøte 10. september 19 
http://www.skatvalskilag.no 

Sted: Skihytta i Klempen 
Dato: tirsdag 10. september 2019 kl 19:00   
Tilstede: 
 

Forfall: 

Geir Aspenes, Pål Martin Daling, Margrethe M Husby, Gunn Fornes og John 
Gunnar Valstad (kom til sak 62/19) 
Inge Auran og Målfrid Røkke 

Neste møte: Følgende møter er planlagt høsten 2019. Møtene avholdes som hovedregel 
kl 19:00 i Klempen. 

• Tirsdag 1. oktober (starter kl 18.30, møte med utvalgene) 

• Tirsdag 5. november 

• Tirsdag 3. desember 
 

 
 
60/19 Godkjenning av referat etter forrige møte 13. august 2019 
 

Forslag til beslutning:  
Godkjennes 
 
 

61/19 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
Årshjulet finner dere her: 
http://www.skatvalskilag.no/sites/default/files/2019-08/vedlegg%202%20-
%20%C3%A5rshjul%20Skatval%20skilag%202019.pdf 

 
Notater/kommentarer:  
Vi prøver å få til et oppstartsmøte med utvalgslederne tirsdag 1. okt.  Skiskytterutvalget, 
langrenn, hopp og trimutvalget. Sekretær kaller dem inn til kl 18.30.  
 
Beslutning: 

 Hver enkelt må følge opp punktene i årshjulet. 
 
 
62/19 Økonomi (fast punkt) 
 

På kto pr 9.sept kr 433.308.-  (Pr 8.august 377 268 ) 

Inntekter:  

Gave: Odd Wangberg feira 70-års dag i skihytta og han ønska ikke gaver til seg selv, hvis noen ville gi bursdagsgave ønska 
han at de skulle gå til skihytta! Vi har mottatt nytt kjøleskap og kr.5.500.- i pengegave. Stor takk til Odd og hans gjester! 

 Medlemskontingent: Norges idrettsforbund har revidert Klubbadmin, ny layout og endrede/nye funksjoner. 574 
medlemmer pr dato.  

Våpenleie for 2018 av privat ammo 2019; alle har betalt.  

Sponsorer; 19 av 21 sponsorer har betalt etter 2.purring 

Norsk Tipping grasrotandel; Utbetalt kr 11.975.- 

Stjørdal kommune; Vi har mottatt driftsmidler lag og foreninger 2019 på kr 35.000.- fra Stjørdal kommune. 

Barne OL 2019; Inntekt fra Barne-OL er fordelt på arrangørlagene. Kr 6500.- er overført til Skatval Skilag. 

Utleie skihytta; noe utleie som ikke er fakturert 

Kaffe og vaffelsalg Svartkamhytta; Salget har starta 

Utgifter:  
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Norske VOAV septiktank tømming; Faktura på kr 10.244.- forfall i september, dvs ikke betalt  

Annet: Avfall, internett, leie hall, forsikringer, osv og renter og avdrag på lån er betalt ved forfall.  

 
 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Tas til orientering 
 

63/19 Vaskemaskin og dimming av lys i skihytta 

  
 Vaskemaskin på kjøkken: 
- Krav i teknisk forskrift TEK17: Sikres mot vannskade med vanntett belegg og lekkasje vannstopper. 
- Krøke kjøleservice: Lekkasje vannstopper montert på WC, trolig også på kjøkken i forbindelse med 
oppvaskmaskiner.  Tilkobling av vaskemaskin vil trolig være en mindre jobb – ikke mottatt pristilbud. 
- Gjensidige Forsikring/ Svein Ivar Salberg: Sikkerhetsforskrifter tillater montering av vaskemaskin på kjøkken ved 
tilkobling til lekkasje vannstopper. Gjensidige gir tilskudd kr. 1000,- til montering. 
 
Dimming av lys: 
- Ikke mulig å dimme eksisterende armaturer. 
- Elektriker 1 forespurt om pris på montering av LED-panel som kan dimmes: 
o «Pris på varer (9 stk. panel og 3 stk. dimmere) inkl. alt vil komme på kr. 17.250,- inkl. mva.» Produktdatablad vedlagt. 
o Montering kr. 5.000,- inkl. mva. 
- Det er montert stikk kontakter på vegger som opprinnelig var tenk for montering av lampetter/ vegg belysning. Disse er 
ikke koblet over bryter. 

 
Notater/kommentarer: 
Anslått kostnad med vaskemaskin og installasjon er ca 5 000. 
For å få dimming av lys vil det fort koste minst 22 000 kroner. 
 
Beslutning: 
Vi skifter ut lysene i skihytta for å få til dimming. Vi avventer vaskemaskin før vi får nærmere 
avklart sak 66/19. John Gunnar følger opp. 

 
 
64/19 Fornying av grunneieravtaler 
  

 Notater/kommentarer: 
Vi har avtalene fra 2017, men det usikkert om avtalene er signert. Gunn sjekker dette 
nærmere. Avtale med Jo Bjørn må trolig justeres i forbindelse med aktivitetsløypa. 
 
Beslutning: 
Geir følger opp signering av avtaler. 

 
 
65/19 Avtale om garasjen på fjellet 

Viser til sak 42/17 som ble tatt opp 24. april 2017. 

 

Det må besluttes om det skal tinglyses eller ikke! Vi har en avtale. Det må bare besluttes om det 

er tilstrekkelig for oss. 
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 Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 

 John Gunnar tar tak i avtalen med den hensikt å få den tinglyst. 
 
 
66/19 Avløp fra skihytta 
 
I dag er klempen tilkoblet offentlig vann, men avløpet er via tett tank. 

Nednefor følger kostnadbildet ved ulike alternativer 

 

Beholde dagens situasjon 

Beholde offentlig vann og koble til offentlig avløp 

Tilkoblet offentlig vann og avløp og innføre vannmåler 

 
 

V/A fastavgift V/A vannmåler 

vannavgift 2651 
 

1451 
 

Slamtømming dagens situasjon årlig kostnad, konservativt 
anslag 

25000 
   

årlig avgift ved offentlig avløp, anslag  4842 
 

2217,5 
 

årlig avgift 7493 
 

3668,5 
 

årlig sparing bare avløpet 20158 
   

     

     

anslag tilkoblet offentlig avløp alt 1 alt 2 alt 3 alt 4 

tilkoblingsavgift offentlig nett  9500 9500 9500 9500 

kostnad ved montering nytt anlegg, anslag 20000 80000 20000 80000 

innstallering vannmåler - anslag  
  

5000 5000 

minimum etableringskostnad 29500 89500 34500 94500 

innsparingsperiode i år, uten rentekostnad 1,5 4,4 1,7 4,7 
     

usikkerhet 
    

kostnader ved vedlikehold på felles privat ledning 
    

kostnadsanslagenes riktighet 
    

påkobling privat ledning, kostnad 
    

     

Alt 1 ved påkobling 20 m fra avløpet 
    

Alt 2 ved påkobling ca 100 m nedstrøms pga fallforholdene 
    

 

Det er sterkt fordelaktig å montere vannmåler og å koble til offentlig avløp, selv om en kan påføre skilaget usikre 
kostnader med vedlikehold av avløpsledning 

 
 Notater/kommentarer: 
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Vannmåler er allerede installert men tydeligvis ikke registrert hos Stjørdal kommune. Det er 
betydelige beløp å spare over tid om vi får koblet oss på kloakknettet i motsetning til å ha en lukket 
tank som må tømmes. 

 
Beslutning: 

Geir tar nærmere kontakt med kontaktperson for «avløpslaget» for å høre nærmere om mulighetene 
for å koble seg på anlegget og få til en avtale om det. John Gunnar sjekker angående vannmåler som 
allerede er installert, men ikke registrert i kommunen. 
 
 
67/19 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten 

Listen under gås igjennom og kommenteres under hvert punkt. 
 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Se kommentarer i tiltakslisten. 
 
 

67/19 Eventuelt 
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Tiltakslista: 
 

Sak Dato Beskrivelse 

54/19 04.06 Fane til Skatval skilag (jfr sak 52/18) 
Beslutning: 
Ut fra anslaget vi har fått ønsker vi å gå for dette tilbudet. Dette innenfor en 
økonomisk ramme på kroner 5 000. Dette må inkludere både stoff, tau/dusker og 
stenger. Det er her forutsatt at vedkommende er sjenerøs og gjør jobben på 
dugnad. Styret er usikker på om vi bør ha med «skia» i fanen, dette må vurderes 
nærmere av syer når man ser litt mer hvordan det blir. 
 

10.09 Under arbeid. 

13.08 Pågår. 

52/19 
 

04.06 J.fr sak 50/19 (b) og 39/19 Skihytta i Klempen – Utleiepriser og vasking 
 
Beslutning: 
Vi gjør en avtale med ISS om vasking slik vi har fått tilbud på. 
 
Da må skilaget/Håvard gi beskjed for hver enkelt gang leietakere ønsker å kjøpe 
vasking slik at ISS får bestillingen litt i god tid. 
 
For de som synes søndagsvaskingen blir for dyr, kan de gjøre egen avtale med 
andre som Håvard «godkjenner», og da må oppgjøret dem i mellom gå utenom 
skilaget. 
 
Vi kan fortsatt ha tilbudet om å vaske selv. Det skal da være vasket rent innenfor 
tidsrommet det er leid for.  
 
Polering avtales og bestilles. 
 

10.09 Polering utført – sak avsluttes 

13.08 Polering vil bli utført. Avtale er foreløpig ikke signert grunnet ferie mm. 

45/19 04.06 Aktivitetsløypa i Klempen 
Vi har fått kroner 35 000 i tilskudd fra Stjørdal kommune til komplettering av 
aktivitetsløypa.  
I vedtaket står det: Følgende vedtak er fattet med hjemmel i Stjørdal kommunes 
delegeringsreglement: Det innvilges Prosjekttilskudd idrett 2019 med kr 35.000.-. 
Stjørdal kommunes logo benyttes på alt materiell som er knyttet til prosjektet 
med følgende tekst lagt til. «Prosjektet gjennomføres med støtte fra Stjørdal 
kommune». 
 
Hegra Sparebank har gitt støtte til aktivitetsløypa med kr 10 000.- 
 
Sparebanken Midt-Norge har gitt støtte til aktivitetsløypa med kr 20 000.- (krav 
om rapport etter gjennomført prosjekt) 
 
Vi må legge en konkret plan for opparbeidelsen av aktivitetsløypa. 
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Inge har gjennomført møte med ski og skiskytterutvalgene samt Klempens venner 
for å identifisere behovene for apparat mm. Det er antydet 3-4 apparat og noe 
vedlikehold av eksisterende. Se for øvrig e-post fra Inge pr 31. mai inkludert 
vedlagt prosjektbeskrivelse som var grunnlag for søknad til Stjørdal kommune. 
 
Notater/kommentarer:  
Viktig å passe på at vi er innenfor regelverket i forhold til krav og regler med 
tanke på sikkerhet.  
Vi må utforme dette i tråd med den opprinnelige ideen.  
Geir tar kontakt med Inge for å forhøre seg litt mer om de konkrete planene. 
  
Beslutning: 
Styret må godkjenne planene før arbeidet igangsettes. (Dette kan evt løses via e-
post om det blir knapt med tid). 
 
 

10.09 Går sin gang, men nå har dugnadsfolket stort sett prioritert innhøsting. 

13.08 Estimert kostnad ca kr 50 000. Det er klart til å sette i gang arbeidet. Inge snakker 
med Knut og Odd som iverksetter. Geir har hatt befaring med Jo Bjørn og vist  
frem hva vi tenker å montere. Grunneiere vil komme med noen synspunkter på  
tekst og plassering av informasjonsskilt/apparat mm. Vi må få disse  
tilbakemeldingene før arbeidet igangsettes.  
 

44/19 04.06 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
 
Notater/kommentarer:  
Vi må ta en gjennomgang på nettsiden.  
Diskusjon omkring kostnader knyttet til tømming av septiktank. Siste regning på 
tømming var relativt høy. Kan det være en løsning å undersøke mulighetene for å 
koble på kommunal ledning? 
Utvalgene følges opp i forhold til å søke om kretsrenn til vinteren. Dette tas opp 
under møte med utvalgene. 
Inge tar kontakt med trimutvalget i forhold til vedlikehold av Svartkamhytta og 
forberedelse til ny serveringssesong.  
 
Forslag til beslutning: 
Geir kaller sammen Kjetil Lie, Inge og Pål Martin til en gjennomgang av nettside 
og opplæring av nettsiden. Se for øvrig kommentarer over. 
 

10.09 Pågår – Meld gjerne fra til Pål Martin om behov for endringer 

13.08 Inge, Geir og Pål Martin ble kurset av Ketil den 25. juni. Mangler fortsatt mye 
opprydding på nettsiden. Pål Martin følger opp blant annet klubbhåndboka. 
 

58/18 25.09 Idrettsbingo 
Notater/kommentarer: 
Skatval skilag har 21.6.2018 fått godkjenning som lotteriverdig organisasjon. 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Åpningstider, spilleplaner og annen info finnes 
på http://www.idrettsbingo.no.  
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Se e-post fra Els utsendt den 16.09.18  
 
Beslutning: 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Fullmakten gjelder som vedlegg ved søknaden 
om bingospill for kalenderåret 2019, fra 1.1.2019 til 31.12.2019. 
 

10.09 Geir har utarbeidet søknad som vil bli sendt inn. 

13.08 Vi vil få et søknadsskjema tilsendt i aug/sept som vi må sende inn. (Tar bort mest 
mulig av denne saken fra tiltakslista) 

42/17 24.04 Eventuelt - Avtale om garasjen på fjellet 
Avtale om garasjen på fjellet, må få signert den rette versjonen. Bjørg retter opp 
endringer (Utleier blir byttet ut med tomteeier, samt leietaker endres til 
garasjeeier.) Els får rette versjon og får underskrift. Skilaget må tinglyse og skaffe 
forsikring av bygget. Hvem gjør dette? 

10.09 Satt opp som ny sak 65/19 – Denne saken avsluttes 

13.08 Denne må settes opp som egen sak på neste møte. 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Har fått avslag på tinglysning. Hvis vi skal få dette på plass må det følges opp med 
ny avtale med grunneier, j.fr. e-post fra Inge 27. mars. Vi beslutter i neste møte 
om vi skal tinglyse eller ikke.  

05.03 Ikke noe nytt. Inge sjekker om dokument er mottatt hos kartverket. Els sjekker 
Digipost. 

 11.02 Ingen tilbakemelding foreløpig 

 14.01 Dokumenter er sendt. 

 27.11 Inge sender inn dokument for tinglysning 

 25.10 Ikke kommentert. 

 25.09 Ikke noe nytt. Inge følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Ikke noe nytt. Inge sjekker. 

 12.02 Tiltaksansvarlig holder på med årsmøteforberedelser ++ til annen forening. Ikke 
fått tid å prioritere dette. 

 15.01 Ikke blitt prioritert- tid medgått til geværstativ. 

 07.12 Arbeid med dette pågår! Statens kartverk utfører tinglysing. 

 06.11 Beklageligvis ikke utført. Må bare få ringt på dagtid for litt veiledning….! 

 16.09 Ikke utført enda. 

 25.09 Er nå signert. Skal tinglyses med Vedlegg 1. Inge sender dette til tinglysing. 

 28.08 Ikke respons på mail. Els følger opp. 

 12.06 Avtalen er sendt. Venter på å få den signert. 

 22.05 Pågår. Els følger opp.  
42/17 24.04 Eventuelt - Fornying av grunneieravtaler 

Terje og Ståle har jobbet med avtalene. Må komme tilbake til hvordan dette 
ligger an når de er her. 

 10.09 Satt opp som ny sak 66/19 – denne saken avsluttes 

 13.08 Setter opp dette som sak til neste møte. Gunn leter opp avtalen. 

 04.06 Ikke gjennomgått 

 07.05 Ikke gjennomgått 

 02.04 Ikke noe nytt. Geir «lufter» dette med grunneierne ved anledning. 
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05.03 Ikke noe nytt 

 11.02 Ikke noe nytt 

 14.01 Ikke noe nytt 

 27.11 Grunneierne har hatt et møte og vi skal få en tilbakemelding 

 25.10 Ikke noe nytt 

 25.09 Ikke noe nytt. Els følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Tilleggsavtale etterlyst hos Jo Bjørn men ikke fått noe svar. 

 09.04 Venter på tilbakemelding fra Jo Bjørn vedrørende tilleggsavtale. 

 12.02 Avtalene står det at grunneier sender faktura for leie. Els har sendt tilleggsavtale. 
Denne er ikke signert. Det legges til at det utbetales uten faktura i 
tilleggsavtalen. 

 15.01 Sendt ut avtalene. Jo Bjørn har svart. Vi betaler ut basert på avtale. Tilleggsavtale 
arbeides for å bli signert. 

 12.12 En avtale er sendt til Els for justering. Legges til oversikt over bygninger. Dette må 
sendes til grunneier. 

 06.11 Terje samarbeid med Margrete. Indeksregulering i år. Leieavtalen gjelder i 50 år, 
men ikke noe om bygningsmassen. Trenger tilleggspunkt /-avtale ? Må 
forsøke å fjerne uklarheter. Terje tar kontakt med grunneier om hvor mye 
presisering ifm bygningsmassen i Klempen som trenges. Prisjusteringen 
gjøres.  

16.10 Terje trenger hjelp med tekst. Spør Bjørg om hun kan hjelpe til, og Margrete kan 
også spørre. 

 25.09 Venter til neste møtet. Els tar en samtale med Terje for å sikre framdrift. 

 28.08 Venter til neste møtet 

 12.06 Terje jobber med forslag til ny avtale sammen med Ståle. Bygningsmassen må 
inkludere. 

 22.05 Venter til neste møtet  
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